

No. 40273

United Nations Transitional Administration in East Timor and Indonesia

Provisional Technical Arrangement between the Government of the Republic of Indonesia and the United Nations Transitional Administration in East Timor on the coordination of measures to facilitate the movement of people and their personal effects between the enclave of Oecnssi and other parts of East Timor.
Denpasar, 25 February 2002

Entry into force: *25 February 2002 by signature, in accordance with section 3 (6)*

Authentic text: *English*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio, 7 June 2004*

Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

Administration transitoire des Nations Unies au Timor oriental et Indonésie

Arrangement technique provisoire entre le Gouvernement de la République d'Indonésie et l'Administration transitoire des Nations Unies au Timor oriental relatif à la coordination des mesures en vue de faciliter le mouvement des gens et leurs effets personnels entre l'enclave d'Oecussi et d'autres régions du Timor oriental.
Denpasar, 25 février 2002

Entrée en vigueur : *25 février 2002 par signature, conformément au paragraphe 6 de la section 3*

Texte authentique : *anglais*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *d'office, 7 juin 2004*

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.

